

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 26.09.2023

Tid: 18:15

Sted: Hovedbygningen 426

Tilstede: Synnøve, Liva, Emil, Ingrid, Emilie, Kristian, Eivor, Sophia

Forfall: Rasmus

Saksnr. Sak

0 Runde Rundt Tastaturet

Ansvarlig

Alle

Leder: Deltatt på møte med NV fakultetet, sammen med de andre linjelederne. Laget kontorregler, søkt om midler til lable-maker til kontoret <3 Hatt møte med HC for å se på avtale for revidering av regnskap mellom linjeforeningene. Begynt planlegging av sosialt for linjelederne (k2k) sammen med HC. Dratt på jubileet til Emil. Ryddet hele lageret med postkom, fysøren nå ble det skikkelig bra!

Nestleder: Etter å ha kontaktet de som har ønsket å bestille nablamerch og informert om at prisene blir høyere enn antatt + endret litt på prisene på hver enkelt vare, har jeg omsider fått lagt inn en bestilling på Nablamerch. I tillegg har jeg sendt inn oppdatert liste på hvem som skal ha tilgang til Nablakontoret. Som andre faktor i tofaktor-godkjenningen av utbetalinger, har det oppstått noen problemer rundt rettigheter til godkjenning. Forhåpentligvis får vi ordnet dette med banken fortløpende, slik at utbetalingene ikke skjer for seint. Har også sendt inn søknader om drikketillatelse på kontoret for strikk&drikk og koreolisøvelse. Var også litt med på å rydde lageret, men her var det flere som bidro mer enn meg altså, bra jobbet! Har også undersøkt mulighetene for å booke Kvik klubbhus til neste 17. mai, men foreløpig har jeg ikke fått svar. Skal prøve å ringe igjen i morgen.

Faddersjef: Booket dødens dal til Bumperz for neste fadderperiode. Undersøker mulige kilder til økonomisk støtte. Vært på imball til EMIL:))

Økonomiansvarlig: Betalt fakturaer og sikret innstilling av HC som revisor for inneværende regnskapsår sammen med leder.

BN-sjef: Inn-ut var kjekt! mange nye hyggelige medlemmer av BN. Vi skal bestille Half-zip og alle nye medlemmer skal ha kommet i gang med å ta kontakt med bedriftene sine. Vi kontakter nå også for å få med bedrifter til eureka.

Arr.komsjef: Hadde første møte med komiteen sist uke. Denne uka kommer til å gå til å ha møter med gruppene for de ulike arrangementene. Jobber også med å få bestilt JouleBohr.

Komsjef: Gruppeledermøte utsettes litt pga sen innkallelse. Møtedokument er straks ferdig. Skal begynne å se på utvekslingsforedrag for 3.klasse sammen med Educom.

1	Godkjenning av dagsorden	Alle
2	Ris og ros	Alle
3	Orienteringssaker	Alle
	Hittegodsloven og gjenglemt på kontoret	Sophia/Rasmus
	Rasmus er ikke her, så orienteringssaken flyttes til neste gang.	
	Avtale om revidering med HC	Synnøve [5]
	Avtalen er sendt til HC. De skal lese gjennom, komme med tilbakemeldinger og til slutt godkjenne den. Etter det vil avtalen offisielt være på plass.	
	Referat fra møtet med NV	Synnøve [8]
	Framover skal det være månedlige møter med ledelsen i NV fakultetet og linjeledere. Synnøve har nylig deltatt på et. Hun kom med en rask oppsummering av det som ble snakket om:	
	 På grunn av Åre-turen legges det ikke opp til noe obligatorisk oppmøte i uke 3. Da Nabla har Åre-turen i uke 4 vil det ikke gjelde oss, men det er sjeldent fysmat har obligatorisk oppmøte så tidlig i semesteret på tvers av trinn.	
	 Det var gode tilbakemeldinger på fadderukene, men NV fikk høre fra linjelederne at beskjeden om fadderuke-kick-off kom for sent og det førte til at flere ikke klarte å møte opp. I tillegg skal NV bli flinkere på å oppdatere tallene for inntak på studiet slik at fadderkomitéene kan være forberedt på hvor mange fadderbarn de omtrent vil få. Denne informasjonen vil de sende ut ca. 2 uker før studiestart.	
	 I år hadde fakultetet møte med de nye masterstudentene og internasjonale studentene på torsdagen den første uka i fadderperioden istedenfor onsdag, som linjeforeningene ikke fikk beskjed om. Det ble også generelt ikke gitt ut en invitasjon eller noe informasjon om når klokken møtet skulle holdes. Neste skoleår skal linjeforeningene bli invitert til alle møtene. I tillegg skal fakultetet sende ut mail ved studiestart til utvekslingsstudentene om linjeforeningene. Hvis fakultetet sender ut et infoskriv til førsteklasse også, skal vi få den informasjonen sånn at vi vet hva som står om oss.	
	 Fakultetet ønsker gjerne et bedre samarbeid mellom linjeforeningene og studieveilederne. Derfor skal Synnøve delta på et veilederforum.	
	 NV fakultetet arrangerer en månedlig sosial event. I september var det quiz, i oktober blir det frokost og i november arrangerer de filmkveld. Linjeforeningene skal informere om dette til studentene sine.	
	Badekaret felles for NV?	Synnøve [1]
	Synnøve har spurt linjeforeningene i NV-gangen om de ønsker at badekaret skal bli felles. I så fall vil det kunne lagres på NV-lageret. Dersom de sier nei må badekaret kastes. Svarfristen er på fredag, 29.09.	
	Dato satt for SKE	Synnøve [2]
	Den tentative datoen for SKE er 12. februar 2024. Dette er en liten stund før revyen holdes og gir i tillegg litt slingring dersom noe uventet skulle skje.	
	Medarbeidersamtaler i oktober	Synnøve [1]
	Synnøve skal holde medarbeidersamtaler med medlemmene i styret i oktober.	
	Idemyldringsdokument til Joulekalender luker (ca. 3 stk)	Synnøve [1]
	Styret oppfordres til å begynne å brainstorme ideer til Joulekalender luker.	
	17. mai 2024	Liva
	Kvik klubbhus er blitt kontaktet. For å leie klubbhuset til 17. mai frokosten trengs det en som er 25 år eller eldre som kan bli oppført som ansvarlig.	
4	Saker	Alle
	Mail	Alle
	Styret er à jour med mail.	

Hva skal bak login-wall

Emil[5]

Denne saken er en fortsettelse fra forrige uke. Siden sist har vi fått svar fra redaktøren for Nabladet, Herman Neple, om at det ikke er noen Nablader levert til Nasjonalbiblioteket enn så lenge. Likevel ser det ut til å stemme at vi har pliktavlevering så lenge Nabladet er tenkt til å være et offentlig dokument. Dette kan fikses ved å gjøre det privat. Da må Nabladet stenges bak login-muren på nabla.no. Dette kan dessverre føre til at Redaksjonen mister støtte fra Frifond, men det må undersøkes nærmere før det kan tas en beslutning. Alternativt må Nabladet sensureres før det blir levert til Nasjonalbiblioteket. Styret skal diskutere saken videre på et workshop i løpet av uken.

Daljer og undergrupper

Alle

Styret er enige om at det burde sendes inn et forslag om å legge inn en forskrift med regler om daljebruk blant undergruppene. Tidligere har undergruppene fått høre at de ikke får lov til å ha egen dalje på grunn av at vi ikke har ønsket utvanning av daljer. Nå ønsker styret å lage en offisiell regel om daljer i undergruppene.

I utgangspunktet ønsker styret at komitéledere skal kunne få sin egen dalje som en heder for jobben de gjør og har gjort som leder.

Revyen vil gjerne ha ny pin hvert år. Siden revyen er en del av en ekstern kultur der pins og daljer spiller en stor rolle, mener styret at det ville vært dumt å ta dette fra dem. Styret mener derfor at revyen burde få lov til å fortsette å ha pins slik at de kan delta og være på lik linje som andre revyer i revy-samholdet.

Det ble foreslått om ett-årsdaljen istedenfor kan markeres med undergruppen man har vært mest aktiv i. Dette kan bli problematisk på grunn av noen er veldig aktive i flere undergrupper og det kan føre til en del motstand.

Et forslag fra styret er at komitéledere skal kunne ha en dalje, og interessegrupper får lov å søke om å ha egen dalje eller pin der de begrunner med hvorfor de burde få lov til dette. Da revyen er en interessegruppe, skal revyen også søke.

Diskusjonen vil bli tatt opp på undergruppeledermøte (UGLE-møtet).

UGLE-møtedokument

Emil[5]

På grunn av sen innkalling til møte blir UGLE-møtet utsatt. Møtedokumentet skrives og styret blir bedt om å se gjennom og passe på at alle sakene er tatt med.

Det skal også holdes et komitéledermøte. Mer informasjon om dette vil komme senere.

Det ble avklart at UGLE-møtet skal bli brukt som en ressurs til å hente inn meninger fra undergruppene.

Workshop: tema, mål, strategi

Emil[10-15]

Styret skal ha workshop og Emil ordner en agenda slik at vi kan diskutere effektivt. Postkom inviteres på kommende workshop.

Fadderkontrakt

Sophia[8]

Tidligere ble det tatt opp om Nabla trenger fadderkontrakt fordi flere linjeforeninger har nylig startet med dette. De linjeforeningene som har begynt med det, har trengt det på grunn av at de har et dårlig miljø med fadderne sine der faddere har vært utilregnelige. Innhold som hadde blant annet med hooke-forbud å gjøre har ført til at flere faddere nektet å signere, og nektet å være fadder slik at linjeforeningen satt igjen med for få faddere. Da endte de opp med å måtte endre på fadderkontrakten slik at de kunne overbevise dem til å være fadder likevel.

I lys av dette ser ikke Nabla grunn til å innføre det for våre faddere. Nabla har hatt et godt miljø med engasjerte faddere og en mulig fadderkontrakt som setter strenge krav vil kunne ødelegge dette miljøet. Likevel ønsker vi at det skal være tydelig ovenfor fadderne om hva som er greit og ikke greit. I år ble det laget og sendt ut et infoskriv med faddervettreglene samt en advarsel om hva som kan skje dersom man bryter disse. Som et alternativ til fadderkontrakten er det derfor foreslått å bruke dette infoskrivet i fadderperioder videre, og legge til at man må signere under på at man har **lest og forstått innholdet**. Dette vil gi faddersjef en bedre idé om hvor mange som har mottatt mailen med informasjonen og hvor mange som har lest.

Videre, for å sørge for best mulig opplæring av våre faddere, skal informasjonsmøtet og Lykkepromille-kurset forsøkes å holde før sommerferien for bedre oppmøte.

Badekaret Liva/Ingrid
Et eventuelt erfaringsskriv ventes med til etter vi har fått svar fra de andre linjeforeningene på om de ønsker å dele på badekaret.

Utdeling av pins Emilie
Utdeling av pins vil skje på styrekorttidene denne uken.

Case, har vi noen fra BN? Synnøve [7]
Hanne Rokstad skal delta fra BN. Synnøve, Sophia og Hanne skal holde presentasjon om Nabla og BN neste tirsdag i IØ1003 sin forelesning. Før den tid må styret finne ut hva vi ønsker tilbakemelding på.

Regnskapsføringsansvar og økonomiansvarlig stillingen samsvarer ikke Synnøve [10]
Saken flyttes til neste uke da Rasmus må være til stede.

Revyen passord til yt Synnøve [5]
Revyen etterspør passord til YouTube kanalen slik at Prokom slipper å ha ansvar for å legge ut alle videoene deres. Styret vil komme tilbake til denne saken på et senere tidspunkt.

JouleBohr Emilie [7]
For å unngå fjorårets kaos må vi prøve å finne et sted nå som ikke blir for dyrt. Ringve musikkmuseum er et alternativ, men dessverre har de et par strenge vilkår som er litt for risikable. Et annet forslag er å bestille catering til et billigere lokale. Forslag til slike lokaler var Odd Fellow, Fram og Nardo. I tillegg må styret tenke på et mulig innslag vi kan holde.

Tv aksjonen Synnøve [1]
Stryk.

Joulekort - hvem tar ansvar? Synnøve
Sofus har masse innspill og erfaringsskriv på dette. Liva tar hovedansvar for å sette det i gang.

Kjøpe soundbox lader? Synnøve
Må spørre Rasmus.

Mat med utgått dato i Nablakiosken + ny innhandling Liva
Kinder-sjokoladen og mellombarene er gått ut på dato og lagt midlertidig litt vekk. Forslaget som ble tatt opp er å markere dem som utgått og selge til redusert pris.

Til ny innhandling trengs det blant annet smøreost, pepsi og twix.

- | | | |
|-----|---|--------------------------|
| x. | Eventuelt
Neste fadderperiode
Strykes på tid. | Alle
Sophia[4] |
| | Puffer til kontoret
Strykes på tid. | Liva |
| | Finansgruppen
Strykes på tid | Ingrid |
| | UGLE-møte tirsdag?
Tidspunkt for UGLE-møte er tirsdagen før styremøte kl.16-18. | Emil |
| xx | Fremover | Alle |
| xxx | Kritikk av møtet | Alle |